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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Lázár János, építési és közlekedési miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Ki a felelőse Szedres község használaton kívüli 
vasútállomásának?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Tudomásomra jutott, hogy Szedres község használaton kívüli vasútállomása rendkívül elhanyagolt 
állapotban van, gyakorlatilag szemétlerakóként funkcionál.

Ez a vasúti megállóhely a település központjától cca. 3 km távolságra található a 6235 számú út 
mellett, az állomás területére a 62337 számú út vezet. Az állomás településtől való távolsága és a 
vonal mellékvonal jellege miatt 2009. december 13. óta az állomás nem üzemel, ún. táblás 
megállóhely. A régi felvételi épületet lebontották, jelenleg csak egy esőbeálló épület létezik.

Az állomást és környékét a Covid-járvány kitöréséig önkéntesek takarították évente egyszer, azóta 
ez sajnos elmaradt. Minden alkalommal elképzelhetetlen állapotokkal találkoztak, a háztartási 
hulladéktól kezdve a vegyi hulladékig minden volt a területen, még állati tetem is.

A helyzet az évenkénti önkéntes takarítás megszűnése óta csak rosszabb lett.

A hulladék oroszlánrésze ezen a területen volt, azonban kisebb mennyiségben volt a környező 
termőföldek területén is.

Ez így fokozott veszélyt jelent.

A felhalmozott szemétből kiszabaduló, veszélyes anyagokat az eső bemossa a talajba, 
elszaporodhatnak a rágcsálók – ez a helyzet mind népegészségügyi, mind állategészségügyi 
szempontból meglehetősen aggályos.

 

Kérdezem miniszter urat:



• Ki a felelőse Szedres község használaton kívüli vasútállomásának?
• Kinek a feladata lenne megtisztítani a területet és gondoskodni róla, hogy a fent vázolt 

állapot ne alakulhasson ki ismét?
 

Várom megtisztelő válaszát.

 

Tisztelettel:

 

Arató Gergely

Demokratikus Koalíció
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